



De sa source à 2700 m d'altitude jusqu'à son embouchure dans la Têt, le Cadí est un torrent tumultueux. Son bassin versant offre un grand panel d'habitats naturels (zones humides, ripisylves...) abritant nombre d'espèces patrimoniales (Desman des Pyrénées, Euprocte...). Cette biodiversité exceptionnelle est préservée de manière active dans le cadre projet de réserve biologique dirigée du Canigó et de Natura 2000.

Avec près de 2500 m de dénivellation, le régime pluvial méditerranéen peut générer des crues particulièrement destructrices nommées Aiguat tel que celle de 1940 qui dévasta la station thermale de Vernet-les-Bains dont les eaux chaudes ont fait la réputation du massif à la belle époque.

Des del seu origen a 2.700 m d'altitud fins a la seva desembocadura a la Tet, el Cadí és un torrent tumultuós. La seva conca fluvial ofereix una gran varietat d'hàbitats naturals (zones humides, boscos de ribera, etc.) que alberguen espècies inusuals i precioses (almesqueres, euproctus, etc.). Aquesta biodiversitat excepcional es preserva de manera activa gràcies a les Reserves naturals nacionals o el projecte de reserva biològica dirigida del Canigó i a Natura 2000. Amb gairebé 2.500 m de desnivell, el règim pluvial mediterrani pot generar crescudes al riu devastadores anomenades «aiguats», com la de 1940, que va devastar el balneari de Vernet, famós per les seves aigües termals.

From its source at an altitude of 2,700 meters to its mouth in the Têt, the Cadí is a tumultuous torrent. Its watershed offers a great variety of natural habitats (wetlands, riparian forests, etc.) sheltering rare and precious species (Pyrenean Desman, Pyrenean Brook Newt, etc.). This exceptional biodiversity is actively preserved through the National nature reserves or the project of directed biological reserve of Canigó and Natura 2000. With nearly 2,500 meters of vertical drop, the Mediterranean pluvial regime can generate particularly devastating floods, known as «aiguats,» such as the one in 1940 that devastated the thermal resort of Vernet-les-Bains, from which it takes its name.





Randonnée / Senderisme / Hiking

8	Refuge de Marialles > Crête du Barbet Refugi de Marialles > restes del barbet Marialles Refuge > Barber Ridge	19 km · 8 h 30 A/R  	PR71 Les crêtes et balcons Les cretes i balcons The crests and balconies
9	Marialles > Pla Guillém Marialles > Pla Guillém Marialles > Pla Guillém	9 km · 4 h 15  	PR12 Tour de Sant Martí de Canigó Valta de Sant Martí de Canigó Tour of Sant Martí de Canigó
12		7,5 km · 4 h 15  	PR16 Circuit Roman Circuit Romà Roman circuit
16		7,3 km · 2 h 30  	PR52 Sentier de Falguerosa Camí de la Falguerosa Falguerosa path
52		5,5 km · 2 h 15  	PR64 Découverte de la vallée Discovery of the valley
64		9,2 km · 3 h 20  	PR65 La Belle époque La Belle època La Belle époque
65		2,8 km · 1 h 30  	PR66 Circuit de la Torre de Goà Excursió de la Torre de Goà Circuit of Goà Tower
66		9,3 km · 4 h 30  	PR67 Pic de l'Alzina par le Jardin d'hiver Pic de l'Alzina / jardí d'hivern Pic of Alzina via the winter garden
67		7 km · 2 h 30  	PR68 Circuit de la Pena Excursió de la Penya Circuit of Pena
68		3,7 km · 2 h 45  	PR69 Les balcons par les cols Els balcons per la ruta de la collada Balconies by the passes
69		8,7 km · 4 h 15  	PR70 – Cascades du Sant Vincenc et des Anglais Cascades de Sant Vincenç i dels Anglesos / Waterfalls of Saint Vincenç and of the English
70		6,7 km · 3 h A/R  	VTT / BTT Mountain Biking
			Autre itinéraire Altre itinerari Another itinerary
			Vernet-les-Bains > Refuge de Marialles Vernet-les-Bains > Marialles Refuge
			12 km · 1 h 30 A  

